
 

DŘEVĚŇÁČEK
z p r a v o d a j  o b c e  D ř e v ě n i c e      

Plánovaná odstávka elektrické energie

na  20.3.2023

 

Sběr železného šrotu a elektroodpadu
V sobotu 15. dubna od 9,00 hodin provedou hasiči sběr železného šrotu a 

elektroodpadu. Nepřipravujte k odvozu prosíme bojlery a průtokové ohřívače, 
které hasiči nebudou odvážet.

 
 Odvoz  nadměrného a nebezpečného odpadu 

Sběr nadměrného odpadu proběhne 17. a 18. dubna. Na parkoviště u obce bude dovezen 
kontejner, do kterého můžete tento odpad odkládat. 
KONTEJNER JE URČEN PRO: Větší odpad, např. starý nábytek, koberce, linolea, zrca
zbytky po úklidu bez nebezpečných látek, drobný stavební odpad. 
DO KONTEJNERU SE NESMÍ ODKLÁDAT: Využitelné složky komunálního odpadu 
plasty, sklo, nebezpečný odpad (např. obaly od barev, autobaterie, rozpouštědla, motorové 
oleje a obaly od nich, odpady na bázi azbestu), dále pneumatiky, sádrokarton, 
elektrospotřebiče a ani biologicky rozložitelný odpad. Tyto odpady patří na sběrný dvůr. 
  
V úterý 18. dubna bude v dopoledních hodinách odvezen nebezpečný odpad, který odvezou 
Technické služby Jičín. Od neděle 16. dubna můžete tento nebezpečný odpad odkládat  na 
parkoviště u obce ke straně na dlažbu 
laků, olejů, repelentů, atd.  Některé z nebezpečných odpadů je možné recyklovat. Jiné se 
recyklovat nedají, nebo dokonce nesmějí, a musejí se spálit ve spalovnách nebezpečných 
odpadů. Popřípadě jinak odborně likvidovat. 

  
 

Vlhčený toaletní papír, ani vlhčené ubrousky do kanalizace NEPATŘÍ!
Přibližně před deseti lety byla v
odpadních vod. Troufám si říci, že většina z
nedovedeme představit, že budeme mít každý svůj septik, případně domov
se o ně muset starat. V loňském roce jsme čistírnu rozšířili z
zlepšení funkčnosti. V prosinci 2022 byl na intenzifikované ČOV spuštěn zkušební provoz. Je 
začátek března 2023 a na ČOV se objevil první problém. Ted
toaletní papír a vlhčené ubrousky. Již několikrát jsme připomínali občanům, že kanalizace má 
pro svůj provoz jasně dané podmínky, které jsou zakotveny v
kromě jiného určuje, co do kanalizace patř
nepatří pevné nerozložitelné látky a chemikálie. 
V pondělí 6. 3. 2023 se plně ucpal nátok do ČOV. Na zprůchodnění pracovali nejprve 
zaměstnanci smluvní servisní firmy Stavoka Kosice. Ti zjistili, že je
jindy a zavolali specializovanou firmu Ekolservis s
nátok a nátoková komora do ČOV právě vlhčeným toaletním papírem a vlhčenými ubrousky. 
Tyto a jiné hygienické potřeby způsobují problémy nej
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Plánovaná odstávka elektrické energie, která byla naplánována

.3.2023 od 8,00 hod. do 16,00 hod. byla ZRUŠENA!

Sběr železného šrotu a elektroodpadu 15.4.2023
sobotu 15. dubna od 9,00 hodin provedou hasiči sběr železného šrotu a 

elektroodpadu. Nepřipravujte k odvozu prosíme bojlery a průtokové ohřívače, 
které hasiči nebudou odvážet.  

Odvoz  nadměrného a nebezpečného odpadu 
Sběr nadměrného odpadu proběhne 17. a 18. dubna. Na parkoviště u obce bude dovezen 
kontejner, do kterého můžete tento odpad odkládat.  
KONTEJNER JE URČEN PRO: Větší odpad, např. starý nábytek, koberce, linolea, zrca
zbytky po úklidu bez nebezpečných látek, drobný stavební odpad.  
DO KONTEJNERU SE NESMÍ ODKLÁDAT: Využitelné složky komunálního odpadu 
plasty, sklo, nebezpečný odpad (např. obaly od barev, autobaterie, rozpouštědla, motorové 

nich, odpady na bázi azbestu), dále pneumatiky, sádrokarton, 
elektrospotřebiče a ani biologicky rozložitelný odpad. Tyto odpady patří na sběrný dvůr. 

dopoledních hodinách odvezen nebezpečný odpad, který odvezou 
Jičín. Od neděle 16. dubna můžete tento nebezpečný odpad odkládat  na 

parkoviště u obce ke straně na dlažbu – zbytky čisticích prostředků, herbicidů, ředidel, barev, 
laků, olejů, repelentů, atd.  Některé z nebezpečných odpadů je možné recyklovat. Jiné se 
ecyklovat nedají, nebo dokonce nesmějí, a musejí se spálit ve spalovnách nebezpečných 

odpadů. Popřípadě jinak odborně likvidovat.  

Vlhčený toaletní papír, ani vlhčené ubrousky do kanalizace NEPATŘÍ!
Přibližně před deseti lety byla v obci Dřevěnice vybudována kanalizace a biologická čistírna 
odpadních vod. Troufám si říci, že většina z nás vybudování kanalizace uvítala a dnes si již 
nedovedeme představit, že budeme mít každý svůj septik, případně domov

loňském roce jsme čistírnu rozšířili z důvodu navýšení kapacity a 
prosinci 2022 byl na intenzifikované ČOV spuštěn zkušební provoz. Je 

začátek března 2023 a na ČOV se objevil první problém. Tedy spíše ZNOVU objevil 
toaletní papír a vlhčené ubrousky. Již několikrát jsme připomínali občanům, že kanalizace má 
pro svůj provoz jasně dané podmínky, které jsou zakotveny v Kanalizačním řádu. Ten také, 
kromě jiného určuje, co do kanalizace patří a co nikoliv. Ve zkratce zopakuji, že do kanalizace 
nepatří pevné nerozložitelné látky a chemikálie.  

pondělí 6. 3. 2023 se plně ucpal nátok do ČOV. Na zprůchodnění pracovali nejprve 
zaměstnanci smluvní servisní firmy Stavoka Kosice. Ti zjistili, že je problém výrazně větší než 
jindy a zavolali specializovanou firmu Ekolservis s výkonnější technikou. Byl plně ucpaný 
nátok a nátoková komora do ČOV právě vlhčeným toaletním papírem a vlhčenými ubrousky. 
Tyto a jiné hygienické potřeby způsobují problémy nejen na ČOV, ale poškozují i čerpadla 
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, která byla naplánována 

ZRUŠENA! 

15.4.2023 

sobotu 15. dubna od 9,00 hodin provedou hasiči sběr železného šrotu a 
elektroodpadu. Nepřipravujte k odvozu prosíme bojlery a průtokové ohřívače, 

Odvoz  nadměrného a nebezpečného odpadu  
Sběr nadměrného odpadu proběhne 17. a 18. dubna. Na parkoviště u obce bude dovezen 

KONTEJNER JE URČEN PRO: Větší odpad, např. starý nábytek, koberce, linolea, zrcadla, 

DO KONTEJNERU SE NESMÍ ODKLÁDAT: Využitelné složky komunálního odpadu – papír, 
plasty, sklo, nebezpečný odpad (např. obaly od barev, autobaterie, rozpouštědla, motorové 

nich, odpady na bázi azbestu), dále pneumatiky, sádrokarton, 
elektrospotřebiče a ani biologicky rozložitelný odpad. Tyto odpady patří na sběrný dvůr.  

dopoledních hodinách odvezen nebezpečný odpad, který odvezou 
Jičín. Od neděle 16. dubna můžete tento nebezpečný odpad odkládat  na 

zbytky čisticích prostředků, herbicidů, ředidel, barev, 
laků, olejů, repelentů, atd.  Některé z nebezpečných odpadů je možné recyklovat. Jiné se 
ecyklovat nedají, nebo dokonce nesmějí, a musejí se spálit ve spalovnách nebezpečných 

Vlhčený toaletní papír, ani vlhčené ubrousky do kanalizace NEPATŘÍ! 
obci Dřevěnice vybudována kanalizace a biologická čistírna 

nás vybudování kanalizace uvítala a dnes si již 
nedovedeme představit, že budeme mít každý svůj septik, případně domovní ČOV a budeme 

důvodu navýšení kapacity a 
prosinci 2022 byl na intenzifikované ČOV spuštěn zkušební provoz. Je 

y spíše ZNOVU objevil – vlhčený 
toaletní papír a vlhčené ubrousky. Již několikrát jsme připomínali občanům, že kanalizace má 

Kanalizačním řádu. Ten také, 
í a co nikoliv. Ve zkratce zopakuji, že do kanalizace 

pondělí 6. 3. 2023 se plně ucpal nátok do ČOV. Na zprůchodnění pracovali nejprve 
problém výrazně větší než 

výkonnější technikou. Byl plně ucpaný 
nátok a nátoková komora do ČOV právě vlhčeným toaletním papírem a vlhčenými ubrousky. 

en na ČOV, ale poškozují i čerpadla 



 

přečerpávacích šachet. Předpokládám, že se za dobu provozu kanalizace a ČOV ve Dřevěnici 
již většina obyvatel poučila a téměř všichni již víme, že komunální odpad do kanalizace 
nepatří. Bohužel jsou mezi námi stále tací,
nezaznamenali. Proč by jinak měli dál potřebu vhazovat vlhčené ubrousky a vlhčený toaletní 
papír do toalety.  
V tomto případě platí bohužel kolektivní vina a úplně zbytečně vynaložené náklady na 
servis zaplatíme všichni. Pondělní servisní výjezd bude stát cca 50.000,
představu jde o 3,- Kč zdražení stočného na jeden kubík. Jestliže se ucpal nátok po třech 
měsících, budu předpokládat, že k
V tomto případě je to již 12,
ubrousek, který vhodíme do odpadkového koše, pomůže k
zbytečnému navýšení ceny stočného. Kanalizace není odpadkový koš a malá změna v chování 
za ušetřené náklady jistě stojí.
Jak jsme již informovali v minulém Dřevěňáčku, zajišťujeme pořízení fotovoltaické elektrárny 
na ČOV. FVE by měla výrazně zlevnit provoz ČOV. Jsme si vědomi toho, že je doba finančně 
náročná a snažíme se tímto pomoci občanům obce ušetřit n
Potřebujeme ale vaši součinnost. 
Opětovně prosím všechny občany, nesplachujte vlhčený toaletní papír a vlhčené ubrousky  
do kanalizace, biologická čistírna odpadních vod si s nimi opravdu neporadí. Tyto 
hygienické potřeby nejsou rozhodně papír, ale PLAST
Věřím, že tuto informaci již zaznamenají všichni obyvatelé obce, poučí se z
problémy již nebudeme muset řešit a financovat. V
poruše čerpadla vinou vlhčených ubrousků, bude mu
nainstalujeme k přečerpávacím šachtám záchytné koše, abychom zjistili, ze které části obce 
tyto hygienické potřeby natékají. V
šachet hledat viníka. Vhazování hygienických potře
Kanalizačního řádu a Smlouvy o odběru pitné vody a odvádění odpadní vody do kanalizace.
Děkuji vám všem, kteří se chováte ukázněně. 
 
 

Zřízení školského obvodu 
V průběhu ledna a února proběhla jednání zástupců obce Radim a Dřevěnice o možnosti 
rozšíření kapacity radimské mateřské školy, případně vybudování mateřské školy ve 
Dřevěnici. Zástupci obce Radim kontaktovali hygienickou stanici a z
ZŠ a MŠ nesplňuje hygienické požadavky na zřízení další třídy MŠ. V
vyhovující prostory pro zřízení mateřské školy a vybudování nových by bylo finančně velice 
nákladné. Obec Radim vzhledem k velkému počtu
spádovost mateřské školy pro 
Dřevěnické děti budou do MŠ Radim přijímány nadále dle platných kritérií. 
Vzhledem k zákonné povinnosti obce, ve které není mateřská ško
obvod s jinou obcí, zahájila obec Dřevěnice jednání s
Dřevěnice a Valdice projednala a schválila dohodu o vytvoření školského obvodu mateřské 
školy, jejíž činnost vykonává Mateřská škola Valdice.
Obec Valdice nám tedy tímto způsobem pomůže pokrýt několik málo let, kdy nebude v
Radim dostatečná kapacita pro přijetí všech dětí ze Dřevěnice. 
O přijetí dítěte k předškolnímu vzdělávání může zákonný zástupce požádat v kterékoli 
mateřské škole (popřípadě ve více mateřských školách), pokud bude mít MŠ volnou kapacitu, 
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Předpokládám, že se za dobu provozu kanalizace a ČOV ve Dřevěnici 
již většina obyvatel poučila a téměř všichni již víme, že komunální odpad do kanalizace 
nepatří. Bohužel jsou mezi námi stále tací, kteří tuto informaci pravděpodobně ještě 
nezaznamenali. Proč by jinak měli dál potřebu vhazovat vlhčené ubrousky a vlhčený toaletní 

tomto případě platí bohužel kolektivní vina a úplně zbytečně vynaložené náklady na 
ichni. Pondělní servisní výjezd bude stát cca 50.000,
Kč zdražení stočného na jeden kubík. Jestliže se ucpal nátok po třech 

měsících, budu předpokládat, že k podobnému servisu může dojít v roce 2023 ještě třikrát. 
případě je to již 12,-Kč/ kubík. Toto přeci nikdo z nás nechce. Každý vlhčený 

ubrousek, který vhodíme do odpadkového koše, pomůže k tomu, aby nedošlo ke 
zbytečnému navýšení ceny stočného. Kanalizace není odpadkový koš a malá změna v chování 

lady jistě stojí. 
minulém Dřevěňáčku, zajišťujeme pořízení fotovoltaické elektrárny 

na ČOV. FVE by měla výrazně zlevnit provoz ČOV. Jsme si vědomi toho, že je doba finančně 
náročná a snažíme se tímto pomoci občanům obce ušetřit nemalé finanční prostředky. 

vaši součinnost.  
Opětovně prosím všechny občany, nesplachujte vlhčený toaletní papír a vlhčené ubrousky  
do kanalizace, biologická čistírna odpadních vod si s nimi opravdu neporadí. Tyto 

rozhodně papír, ale PLAST!  
Věřím, že tuto informaci již zaznamenají všichni obyvatelé obce, poučí se z
problémy již nebudeme muset řešit a financovat. V případě, že dojde znovu k
poruše čerpadla vinou vlhčených ubrousků, bude muset obec konat. V

přečerpávacím šachtám záchytné koše, abychom zjistili, ze které části obce 
tyto hygienické potřeby natékají. V této části obce pak budeme prohlídkou kontrolních 
šachet hledat viníka. Vhazování hygienických potřeb do kanalizace je porušením 
Kanalizačního řádu a Smlouvy o odběru pitné vody a odvádění odpadní vody do kanalizace.
Děkuji vám všem, kteří se chováte ukázněně.                  Bc. Barbora Veberová, starostka obce

Zřízení školského obvodu – spádovost dětí do mateřské školy
průběhu ledna a února proběhla jednání zástupců obce Radim a Dřevěnice o možnosti 

rozšíření kapacity radimské mateřské školy, případně vybudování mateřské školy ve 
Dřevěnici. Zástupci obce Radim kontaktovali hygienickou stanici a zjistili, že stávající budova 
ZŠ a MŠ nesplňuje hygienické požadavky na zřízení další třídy MŠ. V obci Dřevěnice nejsou 
vyhovující prostory pro zřízení mateřské školy a vybudování nových by bylo finančně velice 

Obec Radim vzhledem k velkému počtu svých dětí v současné době 
pro obec Dřevěnice (nevznikne společný školský obvod MŠ). 

Dřevěnické děti budou do MŠ Radim přijímány nadále dle platných kritérií. 
zákonné povinnosti obce, ve které není mateřská škola, zřídit společný školský 

jinou obcí, zahájila obec Dřevěnice jednání s obcí Valdice. Zastupitelstva obcí 
Dřevěnice a Valdice projednala a schválila dohodu o vytvoření školského obvodu mateřské 
školy, jejíž činnost vykonává Mateřská škola Valdice.  
Obec Valdice nám tedy tímto způsobem pomůže pokrýt několik málo let, kdy nebude v
Radim dostatečná kapacita pro přijetí všech dětí ze Dřevěnice.  
O přijetí dítěte k předškolnímu vzdělávání může zákonný zástupce požádat v kterékoli 

ípadě ve více mateřských školách), pokud bude mít MŠ volnou kapacitu, 

Předpokládám, že se za dobu provozu kanalizace a ČOV ve Dřevěnici 
již většina obyvatel poučila a téměř všichni již víme, že komunální odpad do kanalizace 

kteří tuto informaci pravděpodobně ještě 
nezaznamenali. Proč by jinak měli dál potřebu vhazovat vlhčené ubrousky a vlhčený toaletní 

tomto případě platí bohužel kolektivní vina a úplně zbytečně vynaložené náklady na 
ichni. Pondělní servisní výjezd bude stát cca 50.000,-Kč. Pro lepší 
Kč zdražení stočného na jeden kubík. Jestliže se ucpal nátok po třech 

roce 2023 ještě třikrát. 
nás nechce. Každý vlhčený 

tomu, aby nedošlo ke 
zbytečnému navýšení ceny stočného. Kanalizace není odpadkový koš a malá změna v chování 

minulém Dřevěňáčku, zajišťujeme pořízení fotovoltaické elektrárny 
na ČOV. FVE by měla výrazně zlevnit provoz ČOV. Jsme si vědomi toho, že je doba finančně 

emalé finanční prostředky. 

Opětovně prosím všechny občany, nesplachujte vlhčený toaletní papír a vlhčené ubrousky  
do kanalizace, biologická čistírna odpadních vod si s nimi opravdu neporadí. Tyto 

Věřím, že tuto informaci již zaznamenají všichni obyvatelé obce, poučí se z ní a podobné 
případě, že dojde znovu k ucpání, nebo 

set obec konat. V první fázi 
přečerpávacím šachtám záchytné koše, abychom zjistili, ze které části obce 

této části obce pak budeme prohlídkou kontrolních 
b do kanalizace je porušením 

Kanalizačního řádu a Smlouvy o odběru pitné vody a odvádění odpadní vody do kanalizace. 
Bc. Barbora Veberová, starostka obce 

dětí do mateřské školy 
průběhu ledna a února proběhla jednání zástupců obce Radim a Dřevěnice o možnosti 

rozšíření kapacity radimské mateřské školy, případně vybudování mateřské školy ve 
jistili, že stávající budova 

obci Dřevěnice nejsou 
vyhovující prostory pro zřízení mateřské školy a vybudování nových by bylo finančně velice 

svých dětí v současné době nezřídí 
Dřevěnice (nevznikne společný školský obvod MŠ). 

Dřevěnické děti budou do MŠ Radim přijímány nadále dle platných kritérií.  
zřídit společný školský 

obcí Valdice. Zastupitelstva obcí 
Dřevěnice a Valdice projednala a schválila dohodu o vytvoření školského obvodu mateřské 

Obec Valdice nám tedy tímto způsobem pomůže pokrýt několik málo let, kdy nebude v MŠ 

O přijetí dítěte k předškolnímu vzdělávání může zákonný zástupce požádat v kterékoli 
ípadě ve více mateřských školách), pokud bude mít MŠ volnou kapacitu, 



3 

 

může MŠ dítě přijmout, i když má dítě místo trvalého pobytu, případně spádovost, v jiné 
obci. Zápisy budou probíhat v měsíci květnu, přesné dny zápisu a daná kritéria zveřejní každá 
MŠ na svých webových stránkách.     
  

Hudební večer k MDŽ 

Kdo přišel v pátek 10. 3. do penzionu U Militkých, tak 
strávil krásný večer při písničkách. Hned u vchodu do 
sálu dostala každá slečna, maminka i babička 
nádhernou růži. Na stole bylo připraveno pohoštění a 
po uvítání všech přítomných začal program. Jako 

první vystoupila ženská vokální skupina Belle mama. Po 
nich začala hrát folková kapela NaHraně a skončila až v půl 

desáté večer. Tak 
hezký večer plný 
písniček už 
dlouho ve 
Dřevěnici nebyl. 
O to bylo větší 
překvapení, když Ivana Nováková – jedna ze zpěvaček 
kapely a zároveň dřevěnická rodačka, na závěr oznámila, že 

kapela NaHraně vystupovala před publikem poprvé! 

Milé dřevěňačky a milí dřevěňáci, 
 
ze srdce děkujeme za příležitost zahrát a zazpívat na hudebním večeru u příležitosti MDŽ. V 
penzionu u Militkých bylo milo a přívětivo. Pro mě bylo krásné vidět tolik známých tváří, 
které znám už z dětství a které se téměř nezměnily. Krásnou atmosféru celé akce ocenila i 
vokální skupina Belle mama a folková kapela NaHraně. Děkujeme vaší milé starostce Báře za 
pozvání a těšíme se zase někdy „na zazpívanou“. Malý dovětek pro ty, co vědí: Moje 
maminka Hanka k celé akci měla jednu trefnou poznámku, že jsem měla kliku a měla vlastní 
mikrofon, protože taťka Vašek si ho vždycky musel od kapely ukrást.  

Přeji všem krásné jaro a hodně radostných setkání.  Iva Nováková (Sobotková) 



 

V sobotu 11.3. se v klubovně na hřišti konal 
v krásných maskách s doprovodem 
tombola, hudba a dětské soutěže, za které dostávaly děti odměny v
malé i velké bylo připraveno občerstvení. Doufáme,
vždy něco vylepšit. Co víme, 
zvětšit prostor klubovny.  Děkujeme všem za pomoc s
nám  finančně nebo dary  přispěli 

 
 

 
Po  Dřevěnici v
vypadalo to, že už se definitivně hlásí jaro.  Překvapením tak bylo  
sobotní ráno 11.3., kdy celou obec pokryla velká sněhová nadílka, 
jako z
není se co divit, je teprve březen….. 

 
 
                              Výroční členská schůze TJ Sokola

se bude konat 17.3.2023 od 19,00 hodin v
Zveme všechny členy a 

akcích pořádaných TJ Sokol Dřevěnice.
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58. Dětský karneval 
klubovně na hřišti konal tradiční dětský karneval.  Přišlo celkem 40 

doprovodem rodičů i prarodičů. Pro děti byla připravena bohatá 
, hudba a dětské soutěže, za které dostávaly děti odměny v podobě sladkostí. Pro 

malé i velké bylo připraveno občerstvení. Doufáme, že byli všichni spokojeni, i
 že by bylo potřeba,  ale zatím to bohužel nedokážeme

zvětšit prostor klubovny.  Děkujeme všem za pomoc s organizací a také s
přispěli  na tombolu a na přípravu karnevalu. 

Dřevěnici v zahrádkách už kvetly bledule, sněženky, krokusy a 
vypadalo to, že už se definitivně hlásí jaro.  Překvapením tak bylo  
sobotní ráno 11.3., kdy celou obec pokryla velká sněhová nadílka, 
jako z obrázku Josefa Lady.  Zima se tak opět přihlásila o slovo, ale 
není se co divit, je teprve březen…..   

 

Výroční členská schůze TJ Sokola Dřevěnice 

se bude konat 17.3.2023 od 19,00 hodin v klubovně na hřišti.
Zveme všechny členy a příznivce TJ ale i ostatní, kteří by se rádi zapojili při 

akcích pořádaných TJ Sokol Dřevěnice. 
 

 
 

.  Přišlo celkem 40  dětí 
Pro děti byla připravena bohatá 

podobě sladkostí. Pro 
že byli všichni spokojeni, i když se dá 

bohužel nedokážeme, to je 
organizací a také sponzorům, kteří 

zahrádkách už kvetly bledule, sněženky, krokusy a 
vypadalo to, že už se definitivně hlásí jaro.  Překvapením tak bylo  
sobotní ráno 11.3., kdy celou obec pokryla velká sněhová nadílka, 

fa Lady.  Zima se tak opět přihlásila o slovo, ale 

klubovně na hřišti. 
příznivce TJ ale i ostatní, kteří by se rádi zapojili při 
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                             SOKOLSKÝ MAŠKARNÍ PLES 
Letošní maškarní ples byl letos s menší účastí, než je 
obvyklá. Termín bálu se tentokrát kryl se  začátkem 
jarních prázdnin. Masky byly jako obvykle hezké a 
nápadité. TJ Sokol  Dřevěnice tímto také děkuje všem 
sponzorům, kteří přispěli do bohaté tomboly.  

 
 

 
 
 

 
 
 

 
                                                                  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V noci na neděli 26. března se ručičky 
hodinek posunou o hodinu vpřed z 2:00 
na 3:00 a Česko ze zimního času přejde 
na letní. Opačná změna nastane na 
konci října.  
Letní čas byl u nás poprvé používán 
v letech 1916 až 1918, dále byl obnoven 
v období druhé světové války - v letech 
1940 až 1949. Naposledy byl letní čas 
zaveden v roce 1979. Až do roku 1996  
byl u nás letní čas 6 měsíců, od března do 
září. V roce 1996 se Česká republika 
připojila k většině Evropy a prodloužila 
trvání letního času na 7 měsíců, tedy až 
do konce října. 
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Státní veterinární správa (SVS) ruší od 
3. 3. 2023  mimořádná veterinární 
opatření z poloviny loňského 
prosince zakazující chov drůbeže ve 
venkovních prostorech v souvislosti 
s šířením vysoce pato
influenzy (ptačí chřipky). Důvodem 
ukončení opa-tření je zlepšení 
nákazové situace v ČR i zahraničí. 
Přesto SVS vyzývá chovatele, aby 
nadále dodržovali pravidla biologické 
bezpečnosti v chovech, zejména 
minimalizovali kontakt chované 
drůbeže s volně žijícími ptáky.

 

 

 

Státní veterinární správa (SVS) ruší od 
3. 3. 2023  mimořádná veterinární 
opatření z poloviny loňského 
prosince zakazující chov drůbeže ve 
venkovních prostorech v souvislosti 

šířením vysoce pato-genní aviární 
chřipky). Důvodem 

tření je zlepšení 
nákazové situace v ČR i zahraničí. 
Přesto SVS vyzývá chovatele, aby 
nadále dodržovali pravidla biologické 
bezpečnosti v chovech, zejména 
minimalizovali kontakt chované 

volně žijícími ptáky. 



 

Tělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice Vás chce tímto seznámit s
v naší malé obci konají během roku. Jedná se o 
hasiči.  Většina těchto akcí se koná přímo ve sportovním areálu a každoročně se 
opakují. U mnohých se jedná 
obyvatelé a možná všichni neví, jakých akcí se mohou zúčastnit, kam přijít s

nebo na jaký turnaj se mohou jít podívat. Budeme rádi, když přijdete mezi nás, případně i pomůžete 
s organizováním některých akcí. I malá pomoc je vítána!
které probíhají v tělocvičně na obecním úřadě pravidelně každý týden. 
 
Cvičení dětí s rodiči  - cvičení vede Vendula Stránská a je každou středu od 16,30 hod. do 17,15 hod.
Cvičení malých dětí , jedná se většinou o předškolní děti 
opět každou středu od 17,30 hod. do 18,30 hod. 
Cvičení Pilates pro ženy – každý čtvrtek od 17,30 hod. do 18,30 hod. 
 

Dále uvádíme akce, které se konají v

Únor 

Zvaní v maskách na sportovní karneval

Sportovní karneval 

Duben 

Velikonoční turnaj stolní tenis mužů a žen

Pálení čarodějnic a stavění májky

Červen 

Okresní turnaj mládeže volejbal šestky a čtyřky

Okresní barevný minivolejbal 

Olympijský běh 

Kolečkiáda a cesta za pokladem 

Srpen 

70. Volejbalová Dřevěnice 

Soustředění volejbal kemp Dansport Praha

  

Listopad 

Cesta za dýní 

Poslední smeč  

 
V naší obci probíhají  některé akce také v
v Dřevěňáčku. První akce tohoto  roku  byla 
v březnu to byl Hudební večer u příležitosti MDŽ
budou uvedeny opět v Dřevěňáčku.
akce jako je například  v prosinci 
pořádají pod zášťitou  obce Dřevěnic
 
 

                                           
                                                
  
V roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice bude 
slavit neuvěřitelných 100 let! Pokračujeme ve vzpomínání s lidmi, kteří 
pomáhali tvořit a stále jsou nebo byli
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ělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice Vás chce tímto seznámit s
naší malé obci konají během roku. Jedná se o akce, které pořádá  TJ

Většina těchto akcí se koná přímo ve sportovním areálu a každoročně se 
U mnohých se jedná  o dlouhodobé tradice. Do naší obce se stěhují další noví 

obyvatelé a možná všichni neví, jakých akcí se mohou zúčastnit, kam přijít s
rnaj se mohou jít podívat. Budeme rádi, když přijdete mezi nás, případně i pomůžete 

organizováním některých akcí. I malá pomoc je vítána! Úvodem Vás chceme seznámit s
tělocvičně na obecním úřadě pravidelně každý týden.  

cvičení vede Vendula Stránská a je každou středu od 16,30 hod. do 17,15 hod.
, jedná se většinou o předškolní děti –  cvičení vede Lucka Tauchmanová a je 

opět každou středu od 17,30 hod. do 18,30 hod.  
každý čtvrtek od 17,30 hod. do 18,30 hod. cvičení vede Vendula Stránská.

Dále uvádíme akce, které se konají v jednotlivých měsících a většina z nich se koná na hřišti.

  Březen 

Zvaní v maskách na sportovní karneval 
 

Dětský karneval 

 
Výroční členská schůze 

  Květen 

Velikonoční turnaj stolní tenis mužů a žen 
 

Krajské finále modrého minivolejbalu

Pálení čarodějnic a stavění májky 
 

Krajský festival barevného minivolejbalu

  Červenec 

mládeže volejbal šestky a čtyřky 
 

Soustředění volejbal kemp Lubomíra Staňka

 
Triatlon - RYKOT 

 
Předturnajová schůze 

 
 

  

  Září 

 
Olympiáda v přehazované 

Soustředění volejbal kemp Dansport Praha 
 

Posvícení a dětský den 

 
Slavnostní schůze ke 100 letům TJ Sokola

  Prosinec 

 
Rozsvěcení vánočního stromu

 
Posezení s jubilanty 

naší obci probíhají  některé akce také v penzionu U Militkých. I o nich informujeme občany 
Dřevěňáčku. První akce tohoto  roku  byla přednáška sportovce Daniela Polmana

Hudební večer u příležitosti MDŽ. Podrobné informace o dalších plánovaných akcích 
Dřevěňáčku. Kromě setkávání maminek s malými dětmi se zde konají další 
prosinci Vánoční posezení se seniory nebo Česko zpívá koledy. T

pořádají pod zášťitou  obce Dřevěnice a SDH Dřevěnice.  

                                                Volejbalová Dřevěnice 
 

roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice bude 
slavit neuvěřitelných 100 let! Pokračujeme ve vzpomínání s lidmi, kteří naši

nebo byli tváří největšího volejbalového turnaje v Č

ělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice Vás chce tímto seznámit s akcemi, které se 
akce, které pořádá  TJ nebo obec  a 

Většina těchto akcí se koná přímo ve sportovním areálu a každoročně se 
o dlouhodobé tradice. Do naší obce se stěhují další noví 

obyvatelé a možná všichni neví, jakých akcí se mohou zúčastnit, kam přijít s dětmi 
rnaj se mohou jít podívat. Budeme rádi, když přijdete mezi nás, případně i pomůžete 

Úvodem Vás chceme seznámit s akcemi, 

cvičení vede Vendula Stránská a je každou středu od 16,30 hod. do 17,15 hod. 
cvičení vede Lucka Tauchmanová a je 

vede Vendula Stránská. 

nich se koná na hřišti. 

Krajské finále modrého minivolejbalu 

Krajský festival barevného minivolejbalu 

Soustředění volejbal kemp Lubomíra Staňka 

Slavnostní schůze ke 100 letům TJ Sokola 

Rozsvěcení vánočního stromu 

penzionu U Militkých. I o nich informujeme občany 
přednáška sportovce Daniela Polmana v lednu a 

dalších plánovaných akcích 
malými dětmi se zde konají další 
Česko zpívá koledy. Tyto akce se 

roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice bude 
naši sportovní historii 

České republice.  
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Tentokrát sáhneme do bohatého archivu, který zůstal po panu Jaroslavu Buckovi. Byl to 
neuvěřitelně podnikavý a akční děda Aleše Bílka, toho většinou všichni znáte,  protože Aleš  
pořádá  akci v triatlonu „RYKOT“. 

 
Rallye Volejbal Dřevěnice – rok 1971 až 1975 

Výbor TJ Sokola Dřevěnice pořádal na jaře 1971 az 1975 let Rallye Volejbal Dřevěnice. 
Nejprve  někteří členové výboru, v čele s ředitelem rallye panem Buckem objížděli trasu, 
která byla na daný rok tajně naplánována. Otázky pro účastníky rallye vymýšlel  sám pan  
Bucek, který měl  podklady  z jednotlivých ročníků perfektně zpracované a nyní jsou uloženy 
v archivu TJ Sokola Dřevěnice. Proto můžeme  takhle dopodrobna zavzpomínat. V dokladech 
jsou popsány celé trasy, jednotlivé otázky, bodování,  rozepsán byl i časový plán příjezdů a 
odjezdů z jednotlivých části rallye.  Těch otázek nebylo pár, ale při každé rallye se jednalo  o 
sto i více otázek a úkolů. V tomhle byl pan Bucek jedinečný, protože vymyslet tu spoustu 
otázek a úkolů, aby se lidi zasmáli, ale i poučili. Naplánovat trasu, vše spočítat, to zabralo 
neuvěřitelné množství času. Muselo to dát skutečně obrovskou spoustu práce to celé dát pro 
každý rok dohromady, napsat na obyčejném psacím stroji a vše vytisknout.  
Soutěžící posádky, byly do jednotlivých aut losovány a nikdo tak do té doby nevěděl, s kým 
vlastně pojede. Ráno na startu dostala posádka každého auta písemné pokyny, kudy mají 
dojet na první místo určení. Některé  soutěžní úkoly se plnily už během jízdy. Muselo si třeba 
spočítat kolik se přejelo železničních tratí, podjezdů a přejezdů, kolik rybníků se  minulo, 
kolik škol bylo na trase a podobně. Rallye nebyla jenom o zábavě, lidé se zde dozvěděli také 
spoustu zajímavostí o místech, kterými právě projížděli. Některé otázky se týkaly právě 
zajímavostí  nebo rarit  o těchto místech. Ale odpovídalo se i na otázky z historie našeho 
státu. A co se týče otázek z minulosti, tak zde bylo potřeba o dějinách něco vědět, protože 
některé otázky byly opravdu těžké. Znalosti lidé museli mít, nic se nedalo najít na internetu, 
jako je tomu nyní, kdy stačí napsat otázku a během chvílky vidíte odpověď. 
Když dojela posádka vozu na první zastávku, tak teprve tam dostala další písemné pokyny, 
(například v recepci hotelu, ve výčepu v hospodě, ve vrátnici podniku, v kadeřnictví a 
podobně). Teprve potom se vědělo, kam se pojede na další zastávku, a tak to šlo až do cíle. 
Žádná GPS navigace nebyla, všichni se museli řídit podle přesného pokynu, který pan Bucek 
podrobně popsal. V cíli cesty bylo  zajištěno ubytování a stravování, večer bylo vyhlášení 
výsledků, potom zábava a domů se jelo až druhý den po snídani.  
V dokladech, které máme k dispozici jsou mimo jiné uvedeny i některé úkoly, aby se lidé 
pobavili, zasmáli a   získali potřebné body. A jsou zde popsána i další neobvyklá místa, kde si 
měli vybírat  písemné pokyny k cestě….. 
Tak například hned v první ročníku byl v písemných pokynech uveden tento prémiový úkol. 
Zněl takto, a plněn byl na celnici: Na parkovišti u celnice zastavte. Všichni vystupte, vezměte 
si občanské průkazy a celní prohlášení a běžte všichni najednou na celnici – (tak to si dnes už 
neumí nikdo z nás představit). Tam dostanete při správné odpovědi o počtu rekreačních chat 
obálku, ve které jsou pro vás pokyny pro další etapu. (Počet chat se měl zjišťovat v dřívějším 
úkolu).  A teď ten prémiový úkol. Záleží výhradně na ženách, která z vás pomůže získat 
vašemu vozu kladné  nebo záporné body. Povinností té ženy je dát tomu, kdo vám vydá 
obálku pusu (na čelo, na tvář, kam chcete). Buďte ujištěny, že kontrolu provedení máme 
zajištěnou! Jakou, to poznáte po provedení úkolu. Tak dámy nestyďte se, o nic nejde, jen o 
trochu odvahy a dejte celníkovi pusu. Pokud byl úkol splněn, tak to bylo za 10 bodů, pokud 
ne, tak posádka auta obdržela 5 trestných bodů.  



 

A aby podobný úkol  museli plnit i chlapi, tak pro ně byl připraven tento  prémiový úkol. 
Museli vejít do určeného hotelu, dát si tam občerstvení, ale ne alkohol. Dál bylo v
uvedeno, že tam pracuje moc hezká servírka a
jeden z každé posádky jí má dát také pusu. Tady bylo výslovně přikázáno, že pouze na čelo 
nebo na tvář. Hodnocení bylo takové, že pokud byl úkol splněn, dostane posádka vozu 10 
bodů, pokud se úkol nesplnil, pos
I ve třetím ročníku se líbala servírka. Popis 
Národní dům. Tam dostanete obálku a pokyny pro další cestu. Pro obálku musí dojít pouze 
muž a musí mít při sobě 1 toal
Kontrolu splnění úkolu máme opět zajištěnu. Důkaz odvezdáš na příští časovce. A teď ještě 
na co ty propriety: 1 toaletní papír na případné setření rtěnky na sobě
kapesníčky tehdy ještě nebyly)
10 Kč na případné zakoupení pytlíčku bonbonů pro ženy, které máš v
Předpokládáme, že to měl pan Bucek se servírkami pokaždé předem dobře domluvené, 
protože v dnešní době by určitě padaly přinejmenším facky a možná i nějaké trestní 
oznámení…. 
Pan Bucek do zadání uváděl i některé poznámky, aby bylo všem jasno o co se jedná, jako 
například: V hotelu u výčepu si od obsluhujícího personálu vyzvedněte obálku a pokyny na 
další trasu. Výčepem pochopitelně rozumím místo v
informace je spíše pro ženy, protože chlapům je tento místopis naprosto jasný.
Pro některé obálky s popisem trasy si museli  účastníci really  přijít i různě vystrojeni. 
číslo 110 v jednom ročníku zněl takto: V
rychle udělejte čepici (vzor Napoleon). Až budete hotovi, nasaďte si všichni čepici na hlavu. 
Teprve potom Vám bude povolena další jízda! 
A pro další obálku s popisem trasy si musel podle pokynů dojít jeden člen posádky do určené 
hospody a musel mít Napoleonskou papírovou čepici celou dobu na hlavě. Tam musel najít 
vedoucího a  od něho si nechat potvrdit razítkem do soutěžního  bloku, že u něho byl a měl 
čepici na hlavě.  
A ve čtvrtém  ročníku pan Bucek zase vyjednal na oddělení Veřejné bezpečnosti v
Bezdězem a v Mšeně toto: Na obě oddělení VB předal 15 očíslovaných obálek, to byl počet 
vozů, ktere jely rallye v roce 1974. Tyto obálky si u policistů 
v desetiminutových intervalech. Na závěr písemné žádosti, kterou zaslal na oddělení VB, a 
kterou máme také uloženou v
neodmítnete a tím nám pomůžete přispět k
tenkrát neodmítli a předávali na služebně obálky s
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A aby podobný úkol  museli plnit i chlapi, tak pro ně byl připraven tento  prémiový úkol. 
Museli vejít do určeného hotelu, dát si tam občerstvení, ale ne alkohol. Dál bylo v
uvedeno, že tam pracuje moc hezká servírka a pánové mají za úkol zjistit jak se jmenuje a 

každé posádky jí má dát také pusu. Tady bylo výslovně přikázáno, že pouze na čelo 
nebo na tvář. Hodnocení bylo takové, že pokud byl úkol splněn, dostane posádka vozu 10 
bodů, pokud se úkol nesplnil, posádka obdržela trestných bodů také deset. 
I ve třetím ročníku se líbala servírka. Popis od pana Bucka byl tento: Naproti kostelu je hotel 
Národní dům. Tam dostanete obálku a pokyny pro další cestu. Pro obálku musí dojít pouze 
muž a musí mít při sobě 1 toaletní papír, 1 hřeben a 10 Kč. Dej servírce pusu, ovšem na čelo. 
Kontrolu splnění úkolu máme opět zajištěnu. Důkaz odvezdáš na příští časovce. A teď ještě 
na co ty propriety: 1 toaletní papír na případné setření rtěnky na sobě

eště nebyly), 1 hřeben – kdyby byla divoká, aby ses mohl učesat po činu
10 Kč na případné zakoupení pytlíčku bonbonů pro ženy, které máš v posádce vozu. 
Předpokládáme, že to měl pan Bucek se servírkami pokaždé předem dobře domluvené, 

době by určitě padaly přinejmenším facky a možná i nějaké trestní 

Pan Bucek do zadání uváděl i některé poznámky, aby bylo všem jasno o co se jedná, jako 
hotelu u výčepu si od obsluhujícího personálu vyzvedněte obálku a pokyny na 

ší trasu. Výčepem pochopitelně rozumím místo v hospodě, kde je výčepní pult. Ale tato 
informace je spíše pro ženy, protože chlapům je tento místopis naprosto jasný.

popisem trasy si museli  účastníci really  přijít i různě vystrojeni. 
jednom ročníku zněl takto: V Libošovicích jste dostali staré noviny. Tak si z

rychle udělejte čepici (vzor Napoleon). Až budete hotovi, nasaďte si všichni čepici na hlavu. 
Teprve potom Vám bude povolena další jízda!  

popisem trasy si musel podle pokynů dojít jeden člen posádky do určené 
hospody a musel mít Napoleonskou papírovou čepici celou dobu na hlavě. Tam musel najít 
vedoucího a  od něho si nechat potvrdit razítkem do soutěžního  bloku, že u něho byl a měl 

A ve čtvrtém  ročníku pan Bucek zase vyjednal na oddělení Veřejné bezpečnosti v
Mšeně toto: Na obě oddělení VB předal 15 očíslovaných obálek, to byl počet 

roce 1974. Tyto obálky si u policistů účastníci  postupně vyzvedávali 
desetiminutových intervalech. Na závěr písemné žádosti, kterou zaslal na oddělení VB, a 

kterou máme také uloženou v archivu TJ uvedl toto: „Věříme, že nám tuto malou službu 
neodmítnete a tím nám pomůžete přispět k dobrému průběhu celé akce“. A policisté  to 
tenkrát neodmítli a předávali na služebně obálky s popisem další trasy….. 
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